
Protokół 

VI/19 z VI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Raczki 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2019 r. 

  

Obrady VI Sesji Rady Gminy rozpoczęły się o godz. 10 i trwały do godz. 1044.  

 Miejsce obrad Gminny Ośrodek Kultury w Raczkach, Plac Kościuszki 15.  

 Radni obecni na sali obrad według załączonej listy obecności do protokołu:  

1. Bartoszewicz Witold  

2. Dębski Jacek  

3. Kłoczko Wiesław  

4. Król Jan  

5. Krzykwa Janusz  

6. Kwiatkowski Romuald  

7. Naruszewicz Piotr  

8. Olfier-Halicka Katarzyna  

9. Olszewski Jan  

10. Ostapowicz Ewa  

11. Ostrowski Stanisław  

12. Słowikowski Piotr  

13. Staniszewski Leszek  

14. Sutuła Antoni  

15. Tylman Artur  

 Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Wicestarosta Suwalski - Artur Łuniewski  

Wójt Gminy Raczki – Andrzej Szymulewski  

Zastępca Wójta Gminy – Ewa Konstantynowicz  

Skarbnik Gminy – Agnieszka Grzędzińska  

Radca prawny – Jerzy Lewczuk  

Kierownik GOPS – Justyna Sadowska- Kurzyna  

 

 Sołtysi wsi wg załączonej listy obecności do protokołu.  

  



Pkt 1. Otwarcie sesji.  

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski wypowiadając formułę:  

„Otwieram VI Sesję Rady Gminy Raczki”. 

 Powitał przybyłych na sesję Rady Gminy Raczki: Wicestarostę Suwalskiego, Wójta Gminy, Zastępcę 

Wójta Gminy, Kierownik GOPS, radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, radcę prawnego, 

oraz inne osoby przybyłe na sesję.  

Stwierdził, że na ustawowy skład zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych,  w 

związku z tym obrady Rady Gminy są prawomocne.  

  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad.  

 Porządek obrad sesji radni otrzymali w zawiadomieniu o zwołaniu sesji z dnia 18.04.2019 r. wraz  z 

materiałami do poszczególnych punktów.  

 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski – poinformował, że na wniosek Wójta proponuje się 

wprowadzić do porządku obrad dodatkowy punkt, po pkt 12, dotyczący zmiany uchwały dotyczącej 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Jeżeli nie ma więcej 

zamian to proszę o przegłosowanie przedstawionego porządku obrad.  

Do porządku obrad nie zgłoszono dalszych wniosków, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie porządek obrad. W wyniku głosowania jawnego jednogłośnie został przyjęty przez Radę 

Gminy następujący porządek obrad VI Sesji Rady Gminy Raczki:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

4. Przyjęcie zapytań i wolnych wniosków.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raczkach za 2018 rok.  

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok.  

8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2018 r.  

9. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Raczki na lata 

2019-2021.  

10. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi Sportowej w Raczkach do kategorii dróg gminnych.  

11. Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Raczkach poprzez likwidację szkoły 

filialnej w Kuriankach.  

12. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia granic ich 

obwodów od dnia 1 września 2019 roku.  

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  i 

sposobu ich przyznawania.  



14. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raczki na lata 2019 – 2026. 

15. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

16. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  

17. Zakończenie obrad. Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 2 do 

niniejszego protokołu.  

 

 Pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski – poinformował, że protokół z V Sesji Rady Gminy 

wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1, jak również projekt protokołu został 

udostępniony na stronie BIP Urzędu Gminy Raczki. Do projektu protokołu radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

W wyniku głosowania jawnego protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty głosami 14 „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” przez Radę Gminy.  

Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 3 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 4. Przyjęcie zapytań i wolnych wniosków.  

 Radny Leszek Staniszewski - zapytał Pana Wicestarostę Suwalskiego o poprawę drogi w Żubrynku, 

zwrócił się z prośbą o postawienie znaków w miejscowości Koniecbór, o zamontowanie progów 

zwalniających w miejscowości Rudniki.  

Radny Jan Olszewski - zwrócił się z prośbą do Pana Wicestarosty o położenie nakładki na drodze 

powiatowej w Suchej Wsi.  

Wójt Gminy Raczki Andrzej Szymulewski – zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców wsi Bakaniuk 

o progi zwalniające ruch na drodze powiatowej Bakaniuk - Józefowo oraz postawienie barierki 

ochronnej na skarpie do rzeki przy drodze we wsi Bakaniuk.   

 Sołtys Ewa Więcko - zapytała o dokumentację na drogę w Kuriankach i zwróciła się z prośbą, aby 

położony został szerszy asfalt, gdyż jeździ tą trasą ciężki sprzęt.  

 Wicestarosta Suwalski Artur Łuniewski – wniósł, aby wszelkie za uwagi i pytania kierowane były  w 

formie pisemnej do Starostwa. Przedstawił ogólnie planowane zadania Powiatu w kwestii dróg, tj.: 

przebudowa nowego mostu na rzece Szczeberce w miejscowości Kurianki, droga powiatowa do Kuriank 

Drugich - asfalt, remonty starych odcinków dróg. Poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w maju 

zacznie remont dróg w naszej Gminie między innymi w Małych Raczkach, Żubrynku. Wyjaśnił kwestię 

dotyczącą słupów na potrzeby światłowodu w miejscowości Sucha Wieś, która ostatecznie wyjaśni się 

po przeprowadzeniu pewnych procedur odpowiednich służb nadzorujących realizację tejże inwestycji.   

  

Pkt 5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

 Wójt Gminy Raczki Andrzej Szymulewski – przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

między sesyjnym od dnia 19 marca 2019 r. do dnia 18 kwietnia 2019 r. Zwrócił się z prośbą do 

Wicestarosty w sprawie remontów dróg powiatowych na terenie gminy.   

Radni nie wnieśli uwag, w związku z powyższym sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami 

zostało przyjęte.  



Załącznik Nr 1. – Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

 Wójt Gminy Raczki Andrzej Szymulewski – z powodów ważnych spraw służbowych musi odpuścić 

sesję o godzinie 1025.  

  

Pkt 6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raczkach za 2018 

rok.  

 Kierownik GOPS Justyna Sadowska-Kurzyna – przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Raczkach za 2018 rok.   

 Radni nie wnieśli zapytań, uwag w związku z powyższym sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Raczkach zostało przyjęte.  

Załącznik Nr 2. – Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w 

Raczkach za 2018 rok. 

  

Pkt 7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok.  

 Kierownik GOPS Justyna Sadowska-Kurzyna – przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2018 rok.  

 Radny Witold Bartoszewicz - zwrócił się z prośbą o podwyższenie wynagrodzenia dla opiekunki osób 

zależnych.   

 Kierownik GOPS Justyna Sadowska-Kurzyna – zapewniła, że osoba ta nie zarabia najniższej krajowej.  

 Radni nie wnieśli dalszych zapytań, uwag w związku z powyższym sprawozdanie z realizacji zadań  z 

zakresu wspierania rodziny za 2018 rok zostało przyjęte.  

Załącznik Nr 3. – Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok. 

  

Pkt 8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2018 r.  

 Kierownik GOPS Justyna Sadowska-Kurzyna – przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 

2018 rok.  

 Radni nie wnieśli zapytań, uwag w związku z powyższym ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 

r. została przyjęta.  

Załącznik Nr 4. - Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 r. 

  

Pkt 9. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Raczki 

na lata 2019-2021.  

 Kierownik GOPS Justyna Sadowska-Kurzyna – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Raczki na lata 2019-2021. Omówiła realizację 

działań w tym zakresie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.  



Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 11 

głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 2 Radnych nie brało udziału w 

głosowaniu.   

Załącznik Nr 5. – Uchwała Nr VI/47/19. 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 9 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 10. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi Sportowej w Raczkach do kategorii dróg gminnych.  

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski – poinformował, że w związku z planowaną realizacją drogi 

na ul. Sportowej w Raczkach niezbędne jest podjęcie przedstawionego projektu uchwały.  

 Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”, przy 

1 radnym nieobecnym.  

Załącznik Nr 6. – Uchwała Nr VI/48/19 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 10 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 11. Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Raczkach poprzez likwidację 

szkoły filialnej w Kuriankach.  

 Zastępca Wójta Gminy Ewa Konstantynowicz – poinformowała, że otrzymano pozytywną opinię 

Podlaskiego Kuratora Oświaty dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Raczkach 

poprzez likwidację szkoły filialnej w Kuriankach z dniem 31 sierpnia 2019 roku.  

 Radni nie wnieśli zapytań, uwag w związku z powyższym uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Raczkach poprzez likwidację szkoły filialnej w Kuriankach została przyjęta.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”, przy 

1 radnym nieobecnym.  



Załącznik Nr 7. – Uchwała Nr VI/49/19. 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 14 pkt 11 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 12. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia 

granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku.  

 Zastępca Wójta Gminy Ewa Konstantynowicz – poinformowała, że potrzeba opracowania i podjęcia 

takiej uchwały wynika z obowiązku wynikającego ze zmiany reformy szkolnictwa.  

 Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”, przy 

1 radnym nieobecnym.  

Załącznik Nr 8. – Uchwała Nr VI/50/19. 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 12 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 13 Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

 Zastępca Wójta Gminy Ewa Konstantynowicz – poinformowała, że uchwała w tej sprawie była już 

poprzednio uchwalana, ale z uwagi na to, że niektóre osoby chcą mieć wypłacone świadczenia 

gotówkowo należy dokonać pewnych korekt z tym związanych, ponieważ tego nie przewidywała tamta 

uchwała.   

 Radni nie wnieśli dalszych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”, przy 

1 radnym nieobecnym.  

Załącznik Nr 9. – Uchwała Nr VI/51/19. 

Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 13 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 14. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raczki na lata 2019 

– 2026.  



 Skarbnik Gminy Agnieszka Grzędzińska – przedstawiła proponowane zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Raczki na lata 2019-2026 w następującym zakresie:  

1) w prognozie 2019 r. urealniono wielkości dochodów budżetowych na kwotę - 25.839.169,55 zł  i 

wydatków budżetowych na kwotę - 26.425.179,55 zł w związku z wprowadzonymi zmianami  w 

budżecie, w tym poszczególnych kategorii wydatków wymaganych przepisami rozporządzenia Ministra 

Finansów w sprawie WPF. Po dokonaniu powyższych zmian deficyt budżetu na rok bieżący wynosi - 

1.124.400 zł i planuje się pokrycie jego przychodami z wolnych środków z rozliczenia kredytów i 

pożyczek w kwocie - 586.010 zł i kredytu długoterminowego w kwocie - 538.390 zł,   

2) zwiększono planowane przychody na rok bieżący o kwotę - 188.940 zł w związku z wprowadzeniem 

do budżetu pozostałej części wolnych środków ustalonych w wyniku rozliczenia 2018 r. do planu 

przychodów.   

W wykazie dotyczącym przedsięwzięć realizowanych w latach 2019 - 2022 wprowadzono kwotę 

przedsięwzięć majątkowych związanych z infrastrukturą drogową w Gminie Raczki przypadających do 

realizacji w latach 2019-2020. Łączne nakłady finansowe tych zadań stanowią wartość - 2.008.638 zł.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 

głosami „za”, przy 1 radnym nieobecnym.  

Załącznik Nr 10. – Uchwała Nr VI/52/19. 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 13 do niniejszego protokołu.  

  

Pkt 15. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

 Skarbnik Gminy Agnieszka Grzędzińska – przedstawiła proponowane zmiany budżetu gminy na 2019 

r. w następującym zakresie:  

1) w planie dochodów budżetu gminy w zakresie:   

a) zwiększenie dochodów własnych o kwotę - 12.000 zł,   

b) zmniejszenie dochodów własnych o kwotę - 336.031 zł, w związku ze zmniejszeniem planu dotacji  

z budżetu państwa na realizację inwestycji pn. "Przebudowa drogi gminnej Nr 102386B przez wieś 

Sidory etap I w km 0+000 - 1+072", co jest spowodowane zmniejszeniem planu na to zadanie po 

przeprowadzonym postępowaniu przetargowym, a co za tym idzie zmniejszeniem środków na realizację 

zarówno z budżetu gminy, jak i budżetu państwa;   

2) w planie wydatków budżetu gminy w następującym zakresie:  

a) zmniejszenie wydatków o kwotę - 755.666 zł,   

b) zwiększenie wydatków o kwotę - 620.575 zł, w tym wydatki dotyczące m.in. zwiększenia planu na 

wydatki inwestycyjne w zakresie infrastruktury kulturalnej - 550.000 zł i oświetlenia drogowego - 1.530 



zł oraz zwiększenia planu w zakresie wydatków na zakup materiałów, usług, opłaty kosztów 

postępowania sądowego, itp. - 69.045 zł;   

3) urealniono plan wydatków na cztery zadania inwestycyjne oraz zrezygnowano z dwóch zakupów 

inwestycyjnych;   

4) urealniono plan przychodów budżetu gminy na 2019 r. w zakresie wprowadzenia do planu 

przychodów pozostałej części wolnych środków z rozliczenia kredytów i pożyczek z roku ubiegłego w 

kwocie - 188.940 zł.;   

5) urealniono plan przychodów i kosztów dla samorządowego zakładu budżetowego. Budżet gminy po 

dokonanych zmianach wynosi:  

- dochody budżetu gminy ogółem - 25.839.169,55 zł,  

- wydatki budżetu gminy ogółem - 26.425.179,55 zł.  

 Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, 

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko 

– poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 

głosami „za”, przy 1 radnym nieobecnym.  

Załącznik Nr 11. – Uchwała Nr VI/53/19. 

 Imienny wykaz głosowania jawnego stanowi załącznik Nr 12 pkt 15 do niniejszego protokołu.  

 

Pkt 16. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  

 Sołtys Wojciech Żukowski - zwrócił się z wnioskiem do pana Wicestarosty o remont drogi powiatowej  

w Małych Raczkach, gdzie w tym roku ma zostać oddana do użytku nowo wybudowana świetlica oraz 

zgłosił potrzebę remontu mostu w Małych Raczkach. Wniósł o remont poboczy drogi od Małych Raczek 

do Wiercioch.   

 Wicestarosta Suwalski Artur Łuniewski – stwierdził, że Powiat ma na uwadze wskazane drogi i w miarę 

możliwości finansowych będą dbać o drogi. Wskazał dwie priorytetowe drogi, których realizacja jest 

kluczowa, tj.: droga z Dowspudy do Kuriank i z Małych Raczek -   

 Sołtys Ewa Więcko – zwróciła się zapytaniem o nalewkę na drodze z Kuriank.   

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - poinformował, że są takie plany dotyczące tej drogi. Gmina 

ma też na uwadze remonty innych dróg np.: Koniecbór – Stoki w ciągu 2 – 3 lat. Stwierdził, że Lasy 

Państwowe zadeklarowały się, że dadzą 25.000 zł na remont drogi.  

 Sołtys Ewelina Jasionowska-Sieńkowska – poprosiła, aby poprawić stan drogi od strony Ziółkowa do 

szkoły we Wronowie.  

 Radny Janusz Krzykwa - zgłosił problem armatek odstraszających dziki, które w nocy przeszkadzają.   

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - odpowiedział, że zostanie napisane odpowiednie pismo w 

tej sprawie do odpowiednich służb.  



 Radny Romuald Kwiatkowski - w imieniu Sołtysa wsi Podwysokie prosił o zabezpieczenie skarpy na 

drodze we wsi Podwysokie i nakładkę na tą drogę.  

 

 Pkt 17. Zakończenie obrad.  

 Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski – stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany  i 

poinformował, że protokół z dzisiejszej sesji zostanie sporządzony i wyłożony do publicznego wglądu 

na 3 dni przed terminem kolejnej sesji w pokoju Nr 1 w Urzędzie Gminy Raczki oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Raczki.   

 Podziękował Wójtowi, radnym, pracownikom urzędu gminy, sołtysom za udział w obradach Rady 

Gminy.  

„Zamykam VI Sesję Rady Gminy Raczki”. 

  

  

Przewodniczący Rady  

             Piotr Słowikowski   

Protokołowała  

         Danuta Grabowska 


